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Komisji Gospodarki i Rozwoju (nr 20)
1 kwietnia 2016 r.
Komisja Gospodarki i Rozwoju, obradująca pod przewodnictwem posła Jerzego 
Meysztowicza (N), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– wniosek o powołanie podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządo-
wego projektu ustawy o zmianie ustawy – Prawo zamówień publicznych 
oraz niektórych innych ustaw (druk nr 336).

W posiedzeniu udział wzięli: Mariusz Haładyj podsekretarz stanu w Ministerstwie Rozwoju wraz 
ze współpracownikami, Brygida Brańko Zastępca Dyrektora Departamentu Prawnego Urzędu Zamó-
wień Publicznych oraz Monika Byśkiniewicz i Leszek Zagórski członkowie Związku Pracodawców Gospo-
darki Odpadami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Katarzyna Gadecka i Igor Amarowicz 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Łukasz Nykiel i Adam niewęgłowski – legi-
slatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Witam  państwa  serdecznie.  Otwieram  posiedzenie  Komisji  Gospodarki  i Rozwoju. 
Porządek dzienny obejmuje rozpatrzenie wniosku o powołanie podkomisji nadzwyczaj-
nej do rozpatrzenia rządowego projektu ustawy o zmianie ustawy – Prawo zamówień 
publicznych oraz niektórych ustaw – druk nr 336. 
Proszę państwa, myślę, że rzeczywiście powołanie podkomisji  jest  jak najbardziej 

uzasadnione. Liczymy na dużą aktywność. Chciałbym poprosić pana ministra, którego 
bardzo serdecznie witam na dzisiejszym posiedzeniu Komisji, o uwagi ze strony rządu. 
Powiem szczerze, że termin 19 kwietnia wydaje się bardzo krótki, jeśli chodzi o proce-
dowanie nad tak poważną ustawą.
W związku z tym chciałbym zapytać pana ministra – gdyby okazało się, że procedo-

wanie nad tą ustawą się przedłuża – jakie byłyby konsekwencje? Jak rząd wtedy będzie 
reagował? Bardzo proszę.

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Rozwoju Mariusz Haładyj:
Dziękuję panie przewodniczący. Przyznaję, że termin jest krótki. Też nie mamy kom-
fortu z tym, że procedujemy tak blisko  terminów wdrażania. Jednak,  jest  to ustawa 
bardzo ważna z punktu widzenia płynnego i sprawnego wydatkowania środków euro-
pejskich. Im dłuższy będzie okres między 18 kwietnia a wejściem w życie nowej ustawy, 
tym, po pierwsze, mniejsza będzie płynność czy wręcz brak możliwości wydatkowania 
tych środków, będzie zagrożenie zakwestionowania ich wydatkowania. Z tego punktu 
widzenia – niestety – ten termin jest bardzo determinujący. O powodach tak późnego 
przysłania mówiłem wczoraj, ale – tak jak mówię – my też nie mamy z tym komfortu, 
dlatego jesteśmy w pełni do państwa dyspozycji, gdyby podkomisja chciała pracować mię-
dzy posiedzeniami.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję bardzo. Proszę, pani poseł Skowrońska.

Poseł Krystyna Skowrońska (PO):
Panie przewodniczący, mam pytanie do pana ministra, bo jeżeli chodzi o termin, o któ-
rym powiedział pan przewodniczący, to na pewno można ułożyć kalendarz obejmujący 
też pracę Senatu. Wyjątkowo, kolejne posiedzenie Sejmu mamy zupełnie inaczej rozpla-
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nowane, razem ze Zgromadzeniem Narodowym. Z tego powodu, nawet gdyby podkomi-
sja pracowała, to byłby to dość krótki okres. Po tym mamy kolejno tak ułożone terminy 
pracy Sejmu i Senatu, że jest możliwe, aby tę ustawę przygotować do końca kwietnia. 
Jeżeli państwo, przedkładając ten projekt, będziecie wspólnie z nami pracować, to jest 
taka szansa. Gdyby pan prezydent nie wykorzystał 21-dniowego terminu na podpisa-
nie ustawy, a wiemy, że jest to możliwe, to wtedy założenie, że ustawa ta jest potrzebna, 
byłoby zrealizowane.
Panie przewodniczący, mam ogromną prośbę do pana ministra,  że jeżeli  zostanie 

powołana podkomisja, to uzgodnienie w sprawie harmonogramu pracy byłoby takie, aby 
państwa propozycja mogła być zrealizowana wspólnie z pracą Komisji, o czym mówił pan 
przewodniczący. 

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję bardzo. Ze względu na to, że czas na przedstawienie sprawozdania mamy do 26, 
wydaje się, że to, co powiedziała pani poseł Skowrońska, jest  jak najbardziej słuszne. 
Wydaje się, że przy dobrej organizacji pracy podkomisji jesteśmy w stanie dochować tych 
terminów.
W związku z tym przejdziemy do zgłaszania kandydatur do podkomisji. Mamy już 

kandydatury zgłoszone przez Prawo i Sprawiedliwość, Platformę Obywatelską, Klub 
Nowoczesna. Mam pytanie – domyślam się, że pan poseł będzie reprezentował PSL – czy 
jest ktoś z Klubu Kukiz `15?

Poseł Paweł Grabowski (Kukiz15):
Paweł Grabowski, jestem i jednocześnie zgłaszam się do tej podkomisji.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję bardzo. Już dopisujemy. Wynika z tego, że skład Komisji byłby 12-osobowy, 
wydaje się, że jest to taka liczba osób, która bardzo sprawnie przeprowadzi procedowa-
nie.
Proszę państwa, przeczytam teraz listę i spytam – czy wszyscy wyrażają zgodę na wej-

ście w skład podkomisji? Pan poseł Marek Sowa?

Poseł Marek Sowa (PO): 
Zgadzam się.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję bardzo. Pani poseł Małgorzata Janyska?

Poseł Maria Małgorzata Janyska (PO):
Zgadzam się.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Pani poseł Krystyna Skowrońska?

Poseł Krystyna Skowrońska (PO):
Zgadzam się.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję. Pan poseł Waldemar Olejniczak?

Poseł Waldemar Olejniczak (PiS):
Zgadzam się.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Pan poseł Wojciech Murdzek?

Poseł Wojciech Murdzek (PiS):
Zgadzam się.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję bardzo. Pan poseł Michał Wójcik?

Poseł Michał Wójcik (PiS):
Zgadzam się.
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Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję bardzo. Pan poseł Dariusz Kubiak?

Poseł Dariusz Kubiak (PiS):
Zgadzam się.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję bardzo. Pan poseł Konrad Głębocki?

Poseł Konrad Głębocki (PiS):
Zgadzam się.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję. Pan poseł Paweł Kobyliński?

Poseł Paweł Kobyliński (N):
Zgadzam się.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję. Pan poseł Adam Cyrański?

Poseł Adam Cyrański (N):
Zgadzam się.

Przewodniczący poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Dziękuję. Z Ruchu Kukiza pan poseł Paweł Grabowski i pan poseł Kasprzyk z Polskiego 
Stronnictwa Ludowego. Jest zgoda? Jest zgoda.
Proszę państwa, mamy 12-osobowy skład podkomisji. Czy ktoś ma do niego jakieś 

uwagi? Nie słyszę. Bardzo proszę o przegłosowanie składu. Już nie musimy. W tym ukła-
dzie powołujemy podkomisję w składzie, który przedstawiliśmy przed chwilą. Bardzo 
proszę członków podkomisji o pozostanie i o ukonstytuowanie się. Dziękuję bardzo.
Zamykam posiedzenie Komisji.


